

neuses, instruction est donné au secrétaire de préparer un projet de règlement et de le soumettre à la prochaine séance.

4.—Soumis des rapports du Chef de Police et des Avocats de la Cité au sujet de l'établissement d'un bureau de censure chargé d'examiner les représentations de toute nature données dans les salles de vues animées.

Résolu: De prier le Greffier de la Cité de préparer un projet de règlement à ce sujet.

5.—Soumise une résolution adoptée par le Bureau des Commissaires le 8 janvier 1912 au sujet de l'emploi de soupapes de sûreté pour les réservoirs à gazoline.

Résolu: De demander au Département en Loi si la Cité peut adopter un règlement pour rendre l'usage de ces soupapes obligatoires.

6.—Soumise une résolution du Conseil en date du 15 avril 1912, transmettant une communication de M. J. A. E. Gauvin, demandant qu'un règlement soit adopté au sujet de l'installation de lampes d'ornement sur certaines rues.

Résolu: De recommander au Conseil que cette question soit soumise au Bureau des Commissaires et de suggérer respectueusement audit bureau d'adopter certaines règles applicables à tous ceux qui demanderont la permission d'installer des lampes d'ornement en face de leurs édifices.

7.—Soumise et lue une résolution adoptée par le Conseil le 15 avril 1912, référant à cette Commission une proposition de M. l'échevin Monahan à l'effet d'amender la loi des pavages.

Résolu: De remettre l'étude de cette question à la prochaine séance.

Le Secrétaire informe la Commission que plusieurs membres du Conseil suggèrent de faire une compilation de la charte de la Cité et de la faire réimprimer telle que compilée.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant au Bureau des Commissaires de faire faire ce travail.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Secrétaire.

The Committee having unanimously pronounced itself in favor of the principle of regulating illuminated signs, the Secretary was instructed to prepare a draft of by-law and submit the same at the next meeting.

4.—Submitted reports from the Chief of Police and the City Attorneys anent the establishment of a Board of Censorship to examine the exhibitions of any kinds given in moving picture halls.

Resolved: That the City Clerk be instructed to prepare a draft of by-law in this connection.

5.—Submitted a resolution adopted by the Board of Commissioners on the 8th January 1912 anent the use of safety valves for gasoline tanks.

Resolved: That the Law Department be asked whether the City can adopt a by-law making the use of said safety valves compulsory.

6.—Submitted a resolution from Council, dated the 15th of April 1912, transmitting a communication from Mr. J. A. E. Gauvin, asking that a by-law be adopted anent the installation of ornamental lamps on certain streets.

Resolved: To recommend to Council that said question be submitted to the Board of Commissioners and to respectfully suggest to said Board to adopt certain rules applicable to all those who shall ask the permission to install ornamental lamps in front of their buildings.

7.—Submitted and read a resolution adopted by Council on the 15th April 1912, referring to this Committee a motion from Ald. Monahan to amend the law concerning pavings.

Consideration deferred until the next meeting.

8.—The Secretary informed the Committee that several members of Council suggested that a compilation of the City Charter be made and that the same be printed as compiled.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the Board of Commissioners be requested to have said work done.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Secretary.